
Minnesanteckningar från allmänt möte med Hamnföreningen 
 
Lars Janzén hälsade alla välkomna och redogjorde för förutsättningarna för detta möte. 
Målsättningen är att kunna välja en valberedning som kan förbereda för ett årsmöte samt att 
informera om läget. 
 
Föreningen är bildad och registerard i bolagsverket. Idag finns 61 betalande medlemmar 58 
med namn och tre som betalt men inte angett sitt namn. Avgiften är 500 kr/pers eller förening 
Bg 5420-1033.  
 
Lantmätaren har ännu inte gjort de avstyckningar som ska ske innan köpet av fastigheten kan 
slutföras. Han ska dock genomföra detta så snart som möjligt enligt uppgift.  
 
Önskemål framfördes om att de nuvarande stadgarna ska läggas ut på nätet. Kurt får till 
uppgift att skicka den godkända versionen till Olle som lägger ut dem på Holmöportalen. När 
den nya styrelsen valts och de ändringar i stadgarna som behövs är genomförda kommer en 
ändringsregistering till Bolagsverket att göras.  
 
Förslag framfördes att aktivera den tidigare valkommittén med Gustaf Egnell, Karin 
Lundemark och Åsa Engman. Mötet biföll detta förslag och utsåg Gustaf E som 
sammankallande. Förslag till personer och intresseanmälningar lämnas till Gustaf Egnell, 
Gustaf@holmon.com, 070 3427586. 
 
Enighet rådde om att årsmötet bör vara under semesterperioden och valberedningen bör vara 
klar med sitt förslag ett antal veckor för årsmötet. Mötet beslöt att preliminärt datum för 
årsmötet är den 14 juli. 
 
Därefter följde en diskussion om föreningens verksamhet och möjlig utökning till att kunna 
driva andra ekonomiska projekt på ön.  
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